



Environmental policy

Our company is committed to the goal of protecting the natural foundations of life for present and future generations.

We take responsibility for our processes and products through active environmental management.

Binding commitments

We undertake to comply with all binding legal regulations, official requirements, agreements with interested parties and voluntary commitments.

Continuous improvement

We continuously monitor and improve environmental performance and are committed to the continuous improvement and development of our environmental management system.

Interested parties

In particular, we promote environmental awareness among our employees and suppliers and motivate them to act responsibly.

Environmental impact

Through initiative and responsible management, our company strives to reduce harmful environmental impacts to a minimum or avoid them altogether, for example through

- Reduction of waste
- Improving energy efficiency
- Minimisation and safe storage of environmentally hazardous substances
- Use of environmentally sound technologies
- Taking measures to avoid environmentally relevant incidents

Wolfgang Graewe
Managing Director
Graewe GmbH & Co. KG

Kay Olaf Graewe
Managing Director
Graewe GmbH & Co. KG



Umweltpolitik

Unser Unternehmen bekennt sich zu dem Ziel, die natürlichen Lebensgrundlagen für die heutigen und zukünftigen Generationen zu schützen.

Durch ein aktives Umweltmanagement stellen wir uns der Verantwortung für unsere Prozesse und Produkte.

Bindende Verpflichtungen

Wir verpflichten uns alle bindenden Rechtsvorschriften, behördlichen Auflagen, Vereinbarungen mit interessierten Parteien sowie Selbstverpflichtungen, einzuhalten.

Kontinuierliche Verbesserung

Wir überwachen und verbessern stetig die Umweltleistung und verpflichten uns zur fortlaufenden Verbesserung und Entwicklung unseres Umweltmanagementsystems.

Interessierte Parteien

Wir fördern insbesondere das Umweltbewusstsein unserer Mitarbeiter sowie Lieferanten und motivieren diese zum verantwortungsvollen Handeln.

Umweltauswirkungen

Durch Eigeninitiative und verantwortungsbewusstes Management ist unser Unternehmen bestrebt, schädliche Umweltauswirkungen auf ein Minimum zu reduzieren oder ganz zu vermeiden, z.B. durch

- Reduzierung von Abfällen
- Verbesserung der Energie-Effizienz
- Minimierung und sichere Lagerung von umweltgefährdenden Stoffen
- Einsatz von umweltverträglichen Technologien
- das Ergreifen von Maßnahmen, um umweltrelevante Störfälle zu vermeiden

Wolfgang Graewe
Managing Director
Graewe GmbH & Co. KG

Kay Olaf Graewe
Managing Director
Graewe GmbH & Co. KG